
Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: torsdag d. 8/6 -2023 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Lars, Jens, Kamilla, Lilian, 
Salah, Bedur, Gitte, Wafa, Ahmed, Maryan 
og Zamzam 
Lokale:  Personalerummet 

 

 Afbud fra: - 
Udeblevet: Maryan, Gitte, Wafa, Salah, Zamzam 
Referat: Kj 
 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 

● Drøftelse 

● Beslutning 

NB: Bestyrelsen er ikke fuldtalligt repræsenteret til mødet, 
så den er ikke beslutningsdygtig. 

 

• Meddelelser  
• Indvielse af 

infrastrukturprojektet i 
Vollsmose 

• Sidste skoledag for 9. årgang 

•  

v/ Lars 

• Jens og Lars har været til indvielse af den nye – og nu endeligt 
færdige – infrastrukturprojekt. Dermed er sive-vejen ud for 
Odinskolen også færdig, hvilket forhåbentligt giver os nogle 
mindre stressende morgener, når alle forældre ikke 
nødvendigvis skal aflevere deres barn via p-pladsen ved 
Mulernes Legatskole. 

• Sidste skoledag for 9. årgang gik rigtigt godt. Der blev kastet 
virkeligt mange karameller ud, hvilket de yngre elever synes 
var godt. Vandkampen gik lidt i sig selv, da det desværre var 
temmelig koldt på dagen. Vores elever gjorde det godt og 
havde en god dag. 

• Der har været en mand, som har haft slået et telt op på 
skolens legeområde. Lars talte med ham og han er flyttet. Han 
var på ingen måde farlig eller utidig. 

• Der har dd. været et Robot-stævne på skolen med 160 gæster 
udefra. Odinskolen løb med 1. og 2. præmien. 3. og 6. klasse 
har været en del af det. Alle elever hyggede sig og havde 
sammen en god dag. 

• Der var i går onsdag den 7. juni en brandalarm. Så alle elever 
måtte samles nede på fodboldbanen. Heldigvis var det en 
FALSK alarm. Men alle eleverne viste, at de godt vidste, hvad 
de skulle gøre; nemlig forlade klassen i ro og orden og gå roligt 
sammen med deres lærer ned på fodboldbanen, hvor alle 
klasser tælles op mv. 

• Afgangsprøverne er gået godt. Vi har endnu ikke alle 
karakterer i hus. Men det er på trapperne. 



1. Skoleåret 2023/2024 
Skolens ledelse præsenterer 
de primære indsatsområder 
for skoleåret 2023/2024 

 

• Vi skal fortsat arbejde med Odense Kommunes projekt, 
”Mangfoldige læringsmiljøer”. Og Odinskolens fokus er at 
finde ud af, hvordan vi kan skabe en mere afvekslende 
undervisning. UCL, Produktionsskolen, hjælper også med at 
finde ud af, hvad de synes, det er vigtigt at ”træne” vores 
elever i. 

• Vi fortsætter også med projektet ”Sprog i alle fag” (- det skal 
man faktisk arbejde med på alle skoler i hele Danmark). Sådan 
at vi bedst muligt hjælper vores elever med at kende de ord og 
begreber, de skal bruge i alle skolens fag. 

• Sproghandleplaner er stadig obligatoriske og det overholder 
og gennemfører vi naturligvis også her på Odinskolen. 

• ”Verdens bedste robotskole” er stadig – og vil blive ved med at 
være – højt prioriteret. Vi skal ikke blot lære eleverne at 
programmere. De skal også vide, hvad teknologien gør ved os 
og med os. 
 

2. Principper for skolerejser på 
Odinskolen 
Punktet genoptages fra et 
tidligere møde. 

• Der har været en god debat med lærerne på 8. og 9. årgang 
omkring skolerejser. Lærerne bakker op om at være afsted 
med Odinskolens elever, ligesom de holder fast i, at 4 
rejsedage er tilpas. Om skolerejserne skal foregå i Danmark 
eller gå til udlandet, er der stor uenighed om. Ligesom der blev 
talt om, om man skal beslutte at Odinskolen altid tager til et 
bestemt sted. Og må man – i lyset af klimakrisen – flyve, når 
man skal afsted på skolerejse? 

• Der er enighed om, at de 3100 kr., som forældrene til 
kommende 9. årgang skal betale, er for meget. I den 
sammenhæng er der et forslag om, at der hvert år i 
forbindelse med skolens Grundlovsarrangement laves noget 
mad, bages nogle kager mv. som elever i 7. klasse sammen 
med deres forældre skal stå for. For ad den vej at skaffe 
klasserne lidt hjælp til økonomien til skolerejser.  

• Det blev afvist, at man skal spare op fælles i klasserne til 
skoleklasser. Mest fordi det administrativt er svært. Der er 
mange regler om det. Men man kan i stedet for snakke med 
forældrene i 7. klasse om, at de selv sparer op til deres barns 
skolerejse i 8. eller 9. klasse. Denne løsning tilgodeser også at 
eleven/forældrene har penge til en skolerejse, selvom deres 
barn undervejs skifter skole.  

• Det beløb, som der er enighed om er i orden at skulle betale 
for en skolerejse, er omkring 2500 kr. 

• Elevrådet er kontaktet og de vil også skulle udtale sig omkring 
skolerejser. 

 
Aftale til punktet: Når der er nogle bemærkninger fra elevrådet, vil 
skolen lavet et udkast til ”principper for skolerejser”, som vi på det 
førstkommende skolebestyrelsesmøde efter sommerferien vil kunne 
forholde os nærmere til. 
 
Grundet for få fremmødte til skolebestyrelsesmødet i dag kan der 
ikke træffet nogle beslutninger. 



 

3. Mødeplan for 
skolebestyrelsen i skoleåret 
2023/2024 samt punkter til 
næste møde 

Mødetidspunkter for skolebestyrelsen 2023 – 2024: 
Torsdag den 7. september 2023 kl. 18.00 – 19.30 
Tirsdag den 24. oktober 2023 kl. 18.00 – 19.30 
Torsdag den 7. december 2023 kl. 18.00 – 19.30 
Tirsdag den 30. januar 2024 kl. 18.00 – 19.30 
Torsdag den 21. marts 2024 kl. 18.00 – 19.30 
Tirsdag den 14. maj 2024 kl. 18.00 – 19.30 
 

• De tilstedeværende var helt enige i, at det var fint at 
skære lidt ned i mødefrekvensen, for at se om det kan 
få flere til at komme til alle møder. Tirsdag og torsdag 
er valgt til at være mødedage og det blev der nikket til. 
Ligesom der var enighed om at tidsrammen for 
møderne kl. 18 – 19.30 er fint. 

4. Evt.  • Der var fra forældrene et spørgsmål, om UPV´en i 9. 
klasse udgår. SVAR: Det gør den ikke. Næste år bliver 
helt, som det har været de seneste år. Men der er 
noget nyt på trapperne fra Ministeriet. De arbejder på 
sagen. Måske skal man fremover ikke erklæres 
uddannelsesparat, men nærmere have en samtale om, 
hvilke uddannelser man er parat til. Nærmere 
information om UPV kommer ud, så snart vi ved noget 
mere. 

• Forældrene ville meget gerne at dimissionsfesten kan 
være et stort fælles arrangement for alle 9. klasser. 
Det er ikke en mulighed i år, da vi pt. ikke har et fælles 
område, som er så stort at det kan rumme et sådant 
arrangement. 

• Forældrene fortalte om ”knallertmanden”, som 
huserer i området og står rundt omkring og kigger på 
børnene i området. En enkelt dag har han stået på 
skolens område i en pause. SVAR: Skolen er bekendt 
med det og har kontakt til politiet. Så hvis man kan 
finde frem til ”knallertmandens” identitet, vil skolen 
selvfølgeligt gerne vide det. Ligesom man også selv er 
velkommen til at melde ham til politiet. 

 

HUSK: Næste skolebestyrelsesmøde er torsdag den 7. september 2023, kl. 18.00 – 19.30. 


